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Použitím šipek nahoru/dolů zvýšíte nebo snížíte úroveň hlasitosti.

1. MÁME PRAVDU?

9:35

Je pravda to, co tvrdíme? Je pravda, že Západ je na sestupné trajektorii, kterou ještě
urychluje zaváděním nesmyslných grýndýlů? Je pravda, že USA vedené senilním
staříkem (a kdovíjakou kamarilou) už ztratily všechnu soudnost a Ukrajina je jen další
mnohem větší Afghanistán? Je pravda, že odchod Asie od dolaru je na spadnutí? Je
pravda, že Saúdská Arábie prodává Číně ropu za juany? Je pravda, že Čína s Brazílií

https://volnyblog.news/mame-pravdu-blog-prevzato-z-blogu-vidlakovy-kydy/
javascript:void(0);
https://volnyblog.news/wp-content/uploads/2023/04/MAME-PRAVDU_-.mp3


2/6

začíná účtovat své vzájemné obchody v národních měnách? Je pravda, že Sitting Ping
a Putin jsou přátelé a ruku v ruce budují henten nový multipolární svět, ve kterém
nebudou žádnému státu kecat do jeho vnitřního uspořádání a půjde jen o kšeft ýbr
ales?

Je pravda, že riziko bankovní krize v USA i v Evropě značně vzrostlo, protože nekrytý
dolar dostává ťafku za ťafkou? Je pravda, že banka Credit Suisse byla převzata dost
divoce a především na úkor saúdských a katarských investorů? Je pravda, že Ukrajina
ztrácí dech, přišla o desetitisíce mužů a Spojené státy ztrácejí víru, že by mohla
zvítězit? Je pravda, že Černochová řekla, že jí nevadí čínské zprostředkování míru a že
mluvila o použití atomovek a obojí v jeden den? Je pravda, že generál prezident řekl, že
Ukrajina má jeden poslední pokus na ofenzívu?

Je pravda, že se naše ekonomika dostala do recese? Je pravda, že schodek státního
rozpočtu je nejhorší v historii? Je pravda, že inflace neklesá a že se ropa zdraží,
protože se Rusko se Saúdy dohodlo na snížení těžby, aby Evropě řádně dali zabrat? Je
pravda že Trumpovi roste podpora a proto se ho bidenova klika snaží dostat za mříže
za každou cenu? Je pravda, že automobilový průmysl jde v Evropě do kytek? Je
pravda, že si Poláci brousí zuby na kus Ukrajiny? Je pravda, že Nordstrýmy zničili
Američani? Je pravda, že sankce fungují především na nás a na Rusko moc ne?

Je pravda, že ve volbách v posledním roce všude vítězí spíše euroskeptické síly?

Záměrně jsem vyjmenoval to, co vidí Alternativa a co Alternativa diskutuje a probírá na
sociálních sítích. Vyjmenoval jsem to, čím žije naše veřejná debata. Vyjmenoval jsem
to, co majnstrým považuje od A do Z za dezinformace a za co naše vládní věrchuška
neváhá trestat, pokud si najde záminku. Vyjmenoval jsem řadu témat, kterými se liší
Vidlákovy kydy od České televize. Vyjmenoval jsem to, co si na Seznamu nepřečtete,
co Cemper označuje za lhaní, co se na Nově i Primě zpravidla vymlčuje a za co Vítek
Rakušan nemá slitování. Našlo by se toho samozřejmě mnohem víc.

Já se teď ptám… máme pravdu? Máme pravdu v tom, že libtardi zavedli celý Západ do
slepé uličky, díky čemuž značně vzrostla ekonomická i vojenská rizika a to tak moc, že
je reálně možné, že nás v brzké době čeká průser, jaký nikdo nepamatuje? Nebo jen
strašíme a naše vláda, Evropská komise i děda Biden mají všechno pod kontrolou?

To je strašně důležitá otázka. Blíží se realita našemu vidění světa nebo jsou blíž pravdě
libtardi? Teď vůbec nejde o to, kdo má lepší propagandu a marketing, protože realita se
prostě ohýbat nedá a vždycky nakonec vyhřezne. Proto se ptám: Co vyhřezne? Jsme
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svědky promyšleného plánu našich elit nebo sledujeme oddalování průseru? Jaká
realita se projeví?

Hele, dovedete si představit, jak budou libtardi koukat, pokud se ukáže, že jsme fakt tu
pravdu měli? Jaký otřes je čeká? Dovedete si představit, co s nimi udělá zjištění, že je
jako darmožrouty nikdo neuživí, protože ve skutečnosti nic nedělají a jen si navzájem
předávají lejstra? Podíveje se na Černochovou… minulý týden posílá Svobodu na
převýchovu a předtím zničila kariéry mnoha lidí, kteří s ní nesouhlasili a o pár dní
později vypadá, že ztratila víru v ukrajinské vítězství. Karel Schwarzenberg se začíná
ozývat proti trestání dezinformátorů… Ředitel ČSOB odešel z léčebny, vzal si doma
zbraň a nikdo neví, co s ním je. Helo Bank u nás ukončuje činnost. Ševčíka
neodvolali… Švédské předsednictví EU jaksi spíš grýndýlové cíle reviduje, než posiluje.

A to se ještě skoro nic nestalo. Všechno teprve začíná. Dovedete si představit, jak kruté
vystřízlivění čeká naše ojrohujery a příznivce Evropských hodnot? Stačí k tomu
jediné… aby se ukázalo, že jsme měli pravdu. Nemusíme jí mít na sto procent, i
polovina by byla něco naprosto šíleného.

Vlezli jsme všichni do čínsko-ruské pasti, nebo Rusové s Číňany vlezli do té naší? O
tom je naše budoucnost a o tom je příprava na budoucnost.

Jak vidíte, my nepotřebujeme libtardy zavírat. Stačí nám překládat zahraniční články.
Nepotřebujeme ani zakazovat, ani nálepkovat. V poslední době už s námi ani nevedou
diskusi. Jen rovnou provokují, nadávají a zavírají oči. Musejí se uchylovat k cenzuře,
musejí kriminalizovat, musejí vymlčovat. Bez toho už nejsou schopni udržet svoje
narativy.

Jestli máme pravdu, tak se jednoho dne celý ten libtardí svět sesype jak domeček z
karet. Bez ohledu na jejich mediální moc a schopnost propagandy. A na tento moment
se chystáme, jasné? Na chvíli, kdy se nade vší pochybnost ukáže, že jsme měli pravdu.
A pokud jsme pravdu neměli, tak tento moment prostě nenastane. Tečka.

Je jasné, kam mířím? Všechno, co teď děláme, směřuje k tomu, aby tu existovala
nějaká síla, která bude schopná si tu moc ležící na ulici vzít. Aby to byla domácí síla.
Aby to byli lidé, které budeme znát, budeme vědět, co od nich čekat, budeme vědět,
jaké mají názory, jaké mají organizační schopnosti, jaké mají znalosti, jestli jsou schopni
strategického myšlení, jestli rozumějí ekonomice.
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Všechno, co děláme, je příprava na budoucnost. Pokud máme pravdu, tak jednoho dne
přijde vystřízlivění. Vystřízlivění z třicetiletého popírání jakýchkoliv skutečných hodnot.
Vystřízlivění z nerealistických utopií. Vystřízlivění z hloupé a arogantní zahraniční
politiky. Vystřízlivění z evropských grýndýlů.

Nebudeme-li mít té době vybudované vlastní struktury, tak to dopadne jako obvykle.
Převezme si to tu někdo, kdo je řízený zvenčí. Budeme-li se v ten den jen tak hemžit a
nebudeme-li schopni jednotného postupu, nebudeme-li mít lídry, kteří na tento den
budou připraveni, tak nakonec ještě budeme rádi, že tomu velí ti stejní blbci jako
doposud, protože alespoň vědí, jak to chodí.

Všechny demonstrace, nátlakové akce, pochody za mír, setkávání se svíčkami,
všechny iniciativy různých spolků i charismatických jednotlivců, to všechno
potřebujeme. V České televizi nám je neukážou. Nenechají nás, abychom si o nich
udělali obrázek. Nechcete, aby byl premiérem znovu Fiala? Tak musíte nechat Rajchla,
aby se ukázal. Nechcete mít znovu na financích Stanjuru? Tak nechte Babiše, ať mluví
o číslech. To umí na jedničku.

Nechcete Rajchla? Tak vyzdvihněte někoho jiného. Nechcete stranickou politiku? Tak
se nechte zaujmout něčím jiným a pracujte pro to. Je zbytečné přemítat, jestli je PRO
součástí problému, pokud nepřijdete s lepším řešením. Je zbytečné útočit na Babiše,
pokud tu nebude někdo, kdo mu převezme voliče. Počítá se, kdo má postavenou
nějakou strukturu. Počítá se, kdo dokáže někoho zmobilizovat. Počítá se počet lidí,
kteří za někým stojí a věří mu. Nic víc, nic míň.

Proto vám v jednom kuse vnucuju výše zmíněné politiky. Ne proto, že by byli
bezchybní. Ale proto, že jsou. Že dělají. Že mají něco hmatatelného a nejen řeči.
Vyzdvihuju cokoliv, co je čin. Vyzdvihuju kohokoliv, kdo něco doopravdy dělá. Třeba i
naivně a nedostatečně… ale až jednoho dne libtardí svět kiksne, tak se budou počítat
jen ti, kdo sebou přivedli další lidi. Čím víc, tím líp. Ti, co řečnili doma, nebo dávali celou
dobu jen rady, ti stát nepřevezmou. Každý, kdo v této zemi něco dělá, ten mi stojí za
propagování. Kdo překládá, píše, svolává, organizuje, vystupuje před lidmi, učí, natáčí,
zakládá stranu, hnutí či spolek, ten připravuje budoucnost. A až ta budoucnost přijde,
tak teprve zjistíme, kdo tu budoucnost připravoval nejvhodněji.

Až jednoho dne zjistíte, že vám bankomat nevydá vaší výplatu, tak budete sakra
potřebovat někoho, kdo řekne, že existuje i jiná cesta, než jen digitální měna. A budete
si sakra rozmýšlet, jestli mu dáte důvěru, protože půjde o poslední zbytky toho, co ještě
máte.
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Ale pokud nikdo nic připravovat nebude (protože to přece nemá cenu a Aspeni mají
všechno pod kontrolou a probíhá tu geniální plán, který se do puntíku vyplní), tak ani
nebude žádná alternativa. Jen ta digitální měna a hned po ní digitální otroctví. Pokud tu
nebudou různé proudy, tak nebude z čeho vybírat. Pokud nebudou budoucí lídři
dostávat šanci, tak se neosvědčí a budou se v tom lepším případě učit ze svých chyb
až pak, kdy každá chyba bude drahá jako sviňa. V tom horším případě na ně vůbec
nedojde, protože nám „jediné možné řešení“ nabídne Číňan, Rus, Elon Musk, Berlín či
Varšava (nehodící se škrtněte) a nebude čím to trumfnout.

Vidlák bude vždycky vyzdvihovat kohokoliv, kdo alespoň trochu bude na straně národa
a bude předvádět činy a nejen řeči. Takové si bude zvát domů, za takovými bude jezdit,
jejich skutky bude mapovat a upozorňovat na ně. Nelíbí se vám, že mluvím o Babišovi
jako o českém Orbánovi? Najděte jiného, kdo něco dělá a má potenciál být lepším
českým Orbánem. Nelíbí se vám, že mluvím o Rajchlovi jako o českém Trumpovi?
Najděte jiného, kdo má potenciál být lepším Donaldem. Rád upozorním na jakýkoliv
počin SPD, Trikolory i kohokoliv dalšího. Upozorním na kohokoliv, kdo něco organizuje,
kdo píše, kdo překládá… prostě kdo koná. To jsou moji hosté, pro ně budu mít vždycky
slabost a budou to u mě mít dobré.

Pokud máme v našem hodnocení světa pravdu, tak si budoucnost bude vybírat právě z
těch, kteří viděli stejnou cůkunft jako my, ale zároveň se na tu budoucnost připravovali.

zdroj:https://www.vidlakovykydy.cz/clanky/mame-pravdu
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